



Ref: DD/RL 01062020

Date: 01.06.2020

À qui cela concerne:

Cette lettre est notre recommandation professionnelle pour Dolmen Development S.A.L. Nous avons été les clients de Dolmen pour plusieurs projets, jusqu'à récemment, nous avons travaillé ensemble sur des projets d'une valeur de plus de 65 millions de dollars. J'ai trouvé l'entreprise toujours agréable, abordant toutes les missions avec dévouement.

En plus d'être très professionnel avec lequel travailler, Dolmen est une société de prise en charge capable de présenter des idées créatives et de communiquer les avantages. Dolmen a développé avec succès plusieurs projets de A à Z pour notre entreprise qui ont entraîné une augmentation des revenus. Au cours de son mandat, nous avons constaté une augmentation des bénéfices. Les nouveaux revenus sont le résultat direct des plans mis en œuvre par Dolmen.

La planification et l'exécution minutieuses de Dolmen l'ont placé dans l'un des meilleurs développeurs de notre pays. Ils ont la capacité de résoudre des problèmes complexes et de fournir des projets de pointe. Leur expérience dans ce secteur et leur expertise les font gérer toutes sortes de projets.

Je recommande fortement Dolmen pour tout projet car ils ont prouvé leur capacité à réussir n'importe quel projet.

Cordialement,

Directeur financier

Mohamad Abu Ghazaleh

A purple ink signature of Mohamad Abu Ghazaleh is written over the blue infinivo logo, which consists of a stylized infinity symbol and the word "infinivo" in lowercase.



Ref: RL / DD 01062020

Date: 01.06.2020

To Whom It May Concern:

This letter is our professional recommendation for Dolmen Development S.A.L. We have been Dolmen's clients for several projects, until recently we have worked together on projects worth more than \$ 65 million. I found the company to be consistently pleasant, tackling all assignments with dedication.

Besides being highly professional to work with, Dolmen is a take-charge company who is able to present creative ideas and communicate the benefits. Dolmen has successfully developed several projects from A to Z for our company that have resulted in increased revenue. During its tenure, we saw an increase in profits. The new revenue was a direct result of the plans implemented by Dolmen.

Dolmen's thorough planning and execution has put it in one of the best developers in our country. They have the ability to solve complex issues and provide state of art projects. Their experience in this sector and their expertise make them handle all kinds of projects.

I highly recommend Dolmen for any project since they proved their capability in bringing success to any project.

Sincerely,

Chief Financial Officer

Mohamad Abu Ghazaleh


